
Зијад Јагодић 

Питање постављено Министарству трговине и туризма Републике Српске, Федералном 

министарству околиша и туризма и Одјељењу за привредни развој, спорт и културу у 

Влади Брчко Дистрикта – “Шта наведена министарства намјеравају, односно чине да се 

област туризма у области њихове надлежности у скоријем периоду значајније покрене, 

како би смисао производње био у функцији туризма?” 

 

Иницијатива упућена Савјету министара БиХ – “С обзиром на одступање о 

приказивању службених података између институција БиХ и Агенције за статистику 

БиХ, овим иницирам да се у складу са важећим прописима и одређеним роковима сви 

подаци достављају и приказују идентично, како у институцијама БиХ тако и Агенцији 

за статистику, како би на једном мјесту имали неопходне податке, а на другој страни 

смањили трошкове институција кроз разне провјере које изискују значајне трошкове.” 

 


